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BULLETINOVÁ
SOUTĚŽ
Dnešní soutěž proběhne ve speciálním formátu, 
a to díky akci našeho prémiového partnera, 
sázkové kanceláře Tipsport. 

Už před začátkem zápasu bude maskot Slovánek rozhazovat 
celkem deset balíčků na tribuny. V sedmi z nich najdete 
kromě sportovního vaku i triko a voucher od Tipsportu v 
hodnotě 500 Kč. 

Ve třech zbývajících voucher nebude, ale místo něho tam 
najdete pozvánku na poločasovou soutěž, při níž si o 
přestávce zápasu budete moct přímo na hrací ploše vykopat 
při střelbě na speciální branku voucher na sázení u 
Tipsportu v hodnotě až 10 000 Kč. 

Soutěž je určená pro fanoušky starší 18 let. Kromě cen od 
Tipsportu najde všech deset šťastlivců v balíčku i jednu z 
dalších cen od našich partnerů.

CENY DO SOUTĚŽE

Dárkový poukaz  - LA PIAZZA

Dárkový poukaz  - CENTRUM BABYLON                               

Dárkový poukaz – RR GROUP SERVICE                                                         

Dárkový poukaz – IQ LANDIA

Dárkový poukaz – MCDONALD'S LIBEREC

Dárkový poukaz - CENTRUM ZDRAVÍ                                          

Dárkový poukaz – FOTBAL PARK LIBEREC                       

Dárkový poukaz –  PENZION EVA                      

Dárkový poukaz –  STARTAXI                                                                      

Dárkový poukaz – CENTRUM BABYLON    

1. cena     

2. cena          

3. cena

4. cena

5. cena

6. cena

7. cena          

8. cena

9. cena

10. cena  
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fc slovan liberec
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J. Mikula
I. Varfolomejev
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FK Teplice

T. Grigar
Š. Chaloupek
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J. Knapík
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39’

chaloupek (VL.)
doumbia
Varfolomejev

rozhodčí
Kotala - Kotík, Dresler

Kocourek (video)

DRŽENÍ MÍČE61 % 39 %

střely15 7

střely na branku6 3

ROHY9 1

PŘIHRÁVKY362 180

ÚSPĚŠNOST PŘIHRÁVEK80,8 % 73,2 %

VYHRANÉ SOUBOJE101 81

FAULY11 16
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9. kolo | sobota 23/09/2023, 15:00
STADION U NISY

F C  S l o va n  L i b e r e c  X  F K  T e p l i c e

trenér Zdenko Frťala

trenér luboš kozel
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OHLASY
TRENÉRŮ

O H L É D N U T Í

„Dnes to byl tak trochu blázinec. Do utkání jsme šli    

s tím, že ho chceme za každou cenu zvládnout 

vítězně a najednou jsme prohrávali 2:0 ve 12. 

minutě. Dostali jsme se do těžké situace, ale 

mužstvo zareagovalo dobře. Spouštěčem byl ten 

vlastní gól na 1:2, od té chvíle jsme byli lepší. Šli 

jsme si za vyrovnáním, to se nám podařilo               

a následně jsme to dokázali i otočit. Bohužel na 

začátku druhé půle jsme udělali úplně zbytečnou 

chybu. VAR našel penaltu a Teplice vyrovnali, pak to 

bylo otevřené. Dalším zlomovým momentem byla 

červená karta, kdy šel soupeř do deseti. My jsme si 

v závěru vytvořili tři tutové šance z nichž jsme 

alespoň jednu měli proměnit a vyhrát. To se nám 

nepovedlo takže jsme zklamaní. “

LUBOŠ
KOZEL

FC SLOVAN LIBEREC

„Musíme respektovat kvalitu soupeře, takže bod 

dnes není ztráta. Vstup byl pro nás fantastický, vedli 

jsme 2:0 po dvou střelách ze střední vzdálenosti. 

Pak nás rozhodil vlastní gól a domácí zápas otočili. 

Jsem rád, že jsme na to dokázali reagovat. I přes to, 

že jsme šli do desíti naše obrana fungovala dobře      

a závěr jsme zvládli.“

Zdenko 
Frťala

FK Teplice

FC Slovan Liberec
FK Teplice3:3

9. kolo, Základní část | sobota 23/09/2023, 15:00





SK Kladno

a. cimrman
t. borák
d. eichler
z. folprecht
p. hampl
k. houha
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FC Slovan Liberec
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3. kolo | úterý 26/9/2023, 16:00
Stadion Františka Kloze

S K  K l a d n o  x  F C  S l o va n  L i b e r e c

trenér luboš kozel

trenér František Douděra



OHLASY
TRENÉRa

O H L É D N U T Í

„Sami jsme si udělali zápas těžký. Myslím si, že      

od patnácté minuty to bylo na jednu branku. Jenom 

za první půli, co jsem si psal, jsme měli šest šancí. 

Nejsme schopni dát gól z malého vápna. Naše 

standardky nejsou naší zbraní... Udělali jsme si to 

těžké. Takové zápasy v poháru jsou. Domácí podali 

obětavý výkon. My jsme v druhém poločasu 

samozřejmě branku vstřelit chtěli, ale povedlo se 

nám to až deset minut před koncem. Měli jsme ji 

vstřelit daleko dříve. Naše kvalita ve finální fázi je 

slabá. Věděli jsme, že máme na lavičce hráče, kteří 

mohou náš výkon pozvednout, když to základní 

sestavě třeba tolik nepůjde. Myslím si, že toto 

rozhodlo.“

LUBOŠ
KOZEL

FC Slovan Liberec

SK Kladno
FC Slovan Liberec0:2

MOL CUP | 3. kolo | úterý 26/9/2023, 16:00





MFK KARVINÁ

D. Holec
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TUPTA

10. kolo | sobota 30/09/2023, 15:00
Městský stadion Karviná

M F K  K A R V I N Á  X  F C  S l o va n  L i b e r e c

trenér Juraj Jarábek

rozhodčí
Berka – Pečenka, Vyhnanovský

Kocourek (video)

DRŽENÍ MÍČE44 % 56 %

střely10 14

střely na branku7 4

ROHY3 5

PŘIHRÁVKY189 309

ÚSPĚŠNOST PŘIHRÁVEK73,3 % 79 %

VYHRANÉ SOUBOJE99 114

FAULY15 9
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OHLASY
TRENÉRŮ

O H L É D N U T Í

 "O tom se nám ani nezdálo, že dáme pět gólů. 

Musím pochválit chlapce, byli dobře připravení. Mělo 

to emoce, tempo, bylo to zasloužené. Hráčům děkuji 

za dobrý výkon. Celozápasová aktivita a ofenzivní 

nadšení nám přinesly sladké vítězství."

Juraj 
Jarábek

MFK KARVINÁ

„Nečekali jsme, že to bude snadné utkání, protože 

soupeř samozřejmě potřeboval uspět. Vyměnili 

trenéra, to je vždy impuls. Věděli jsme, že proti nám 

bude stát agresivní, bojovný soupeř. My to dnes ale 

nezvládli vzadu, dostali jsme strašné góly. Karviná 

šla do vedení, na to jsme dobře zareagovali, když 

jsme hned vyrovnali. Přišla pasáž, kde jsme měli 

dvě gólové šance, vypadalo to, že se to otáčí a 

místo toho prohráváme o poločase 1:3. Druhý 

poločas byl podobný. Dáme gól na 2:3, pak šel 

Denis Višinský sám na branku, to mohlo být 3:3. 

Měli jsme tlak a šli jsme si za vyrovnáním. Z brejku 

jsme ale dostali gól na 2:4 a pak jsme to korunovali 

chybou na 2:5, takže jsme to nezvládli hlavně v 

defenzivní části.“

Luboš 
Kozel

FC Slovan Liberec

MFK KARVINÁ
FC Slovan Liberec5:2

10. kolo, Základní část | sobota 30/09/2023, 15:00



soupiska
a-týmu

KOMPLETNÍ soupisku  
NAJDETE V APLIKACI FCSL

Soupisku najdete v sekci Více





JAN
ŽAMBŮREK

28

R O Z H O V O R

,,Žamby''

Honzo, jak hodnotíš minulou nečekaně vysokou 
porážku 2:5 v Karviné?
„Utkání se nám prostě vůbec nepovedlo. Už od 

začátku jsme byli zbytečně pod tlakem a dostali gól. 

Pak jsme sice vyrovnali, měli nějaké šance na to jít 

do vedení, ale místo toho přišly další dva karvinské 

góly a ve druhém poločase to bylo vlastně podobné. 

Zápas jsme si do detailů rozebrali, aby se to už 

neopakovalo.“

Čím to, že se Slovanu v poslední době nedaří 
výsledkově a v některých poločasech ani herně?
„Hlavně jsme měli vítězně zvládnout zápasy                 

v Jablonci a doma s Teplicemi, protože v obou jsme 

vedli. Kdybychom aspoň jeden z nich dotáhli k výhře, 

tak by se o nějaké krizi asi nemluvilo. Musíme se 

poučit z těch chyb, které jsme udělali, a už je 

nedělat, to je cesta, jak z toho ven.“

Vraťme se zhruba o měsíc zpátky, jak se vyvíjel 
tvůj příchod z Viborgu do Liberce?
„S mým agentem jsme uvažovali, co dál, protože já 

osobně jsem cítil, že těch příležitostí ve Viborgu by 

už nebylo tolik,  a chtěl jsem odejít. A když se 

naskytla možnost hostování ve Slovanu, tak jsem byl 

strašně rád za tuto příležitost a také za to, že se to 

vyřešilo rychle a mohl jsem se už na začátku září 

hlásit v Liberci.“

Byly ve hře i nějaké jiné varianty?
„Ani ne, tato možnost mi dávala největší smysl, 

protože znám pana trenéra Kozla z mládežnické 

reprezentace, on zná mě, navíc tady znám i pár 

kluků z nároďáku, třeba s Lukášem Červem jsme 

spolu hráli i ve Slavii. Také jsem si chtěl poprvé 

vyzkoušet první českou ligu.“

To se zatím daří, protože jsi nastoupil čtyřikrát     
v řadě v základní sestavě...
„...v tomto směru se přesně plní to, proč jsem chtěl 

odejít do Liberce. Hraju, bohužel to ale samozřejmě 

hodně kazí fakt, že jsem se Slovanem ještě v lize 

neokusil vítězství. To mě mrzí.“

Jako úspěšný fotbalový mladík jsi brzy odešel ze 
Slavie do Anglie, jak jsi to tehdy prožíval?
„Bylo mi sedmnáct a ze začátku bylo to rozhodování, 

jestli jít nebo zůstat, určitě těžké. Odejít od rodiny, od 

kamarádů nebylo úplně příjemné, ale na druhou 

stranu jsem to měl v hlavě nastavené tak, že právě 

tohle chci, že se chci živit fotbalem, a ten brzký 

odchod do Anglie mi dával velký smysl.“

Jak se dá stručně popsat fotbal v Anglii? Hrál jsi 
v Brentfordu druhou ligu, na slavném Wembley 
jsi jako náhradník zažil v roce 2020 finále play off, 
ale postup do nejvyšší soutěže tehdy ještě klubu 
nevyšel.
„Ta atmosféra je tam prostě neuvěřitelná, navíc pro 

mě, když mi bylo osmnáct, devatenáct a mohl jsem 

bý t součástí toho týmu, jezdit na zápasy                     

a nastupovat v nich. Všechno okolo fotbalu je 

samozřejmě na špičkové úrovni, celkově pro mě bylo 

působení v Anglii velkým zážitkem.“

Asi tě hodně mrzí, že jsi za Brentford, který už     
o rok později postup oslavil, do slavné Premier 
League nenastoupil...
„...první půlrok v té postupové sezoně jsem byl na 

hostování ve Shrewsbury, pak jsem se vrátil, pár 

zápasů odehrál, ale ke konci jarní části jsem si zranil 

kotník, to zranění se bohužel protáhlo i do nové 

sezony a v zimě jsem z klubu odešel. Určitě by bylo 

hezké mít start v Premier League, je škoda, že to 

nevyšlo, bylo k tomu blízko, ale už to neřeším.“

Z Brentfordu jsi zamířil do dánského Viborgu, 
proč padla volba na tento klub?
„Ono totiž v Brentfordu je celkově hodně Dánů             

a jeden trenér odešel právě do Viborgu, takže to, že 

mě znal, byl jeden z faktorů. Navíc sportovní ředitel 

ve Viborgu mě chtěl už předešlý rok, tak jsem si řekl, 

že by to mohla být dobrá cesta. Jenže ten trenér pak 

odešel, a jak už jsem říkal, neviděl jsem už ve 

Viborgu pro tuto sezonu budoucnost. Mám tam 

smlouvu ještě na příští sezonu, ale teď se 

soustředím výhradně na Liberec, abych hrál dobře     

a co nejvíc přispěl týmu k bodům. Co bude dál, to 

zatím vůbec neřeším.“

Když vynecháme fotbal, co ti dala ta angažmá     
v cizině?
„Myslím, že to obecně člověka posune hodně. 

Osamostatní se a když je sám v cizí zemi, tak 

největším benefitem je to, že se naučí řeč, pozná 

jinou kulturu, nové lidi, jejich uvažování. A řekl bych, 

že přesně tohle to dalo mně.“

Přesun z Dánska do Česka byl poměrně 
bleskový, jak jsi na tom aktuálně s bydlením?
„V pondělí jsem dostal klíč od bytu a konečně jsem 

se do Liberce přestěhoval, takže mám o jednu 

velkou starost míň. Jsem rád, že tu bydlím, uvažoval 

jsem i o dojíždění, protože v Praze bydlíme kousek 

od Černého mostu, takže by to zase nebylo až tak 

složité, ale mít byt pár minut od stadionu U Nisy je 

samozřejmě pohodlnější.“

Jako jeden z mála fotbalistů, kteří hrají                 
v nejvyšších soutěžích, se věnuješ i studiu na 
vysoké škole. Co studuješ a jak to zvládáš 
kombinovat s rolí profesionálního hráče?
„Na VŠEM v Praze studuji dálkově obor Sociální         

a ekonomické inovace. Zjednodušeně řečeno se to 

točí kolem ekonomie. Rozhodl jsem se studovat, 

když jsem byl v zahraničí a měl jsem na to dost času. 

Teď to možná bude paradoxně o trošičku těžší, 

protože jsem se vrátil domů, mám tady rodinu, hodně 

známých, takže času možná nebude tolik...(smích). 

Ale určitě chci pokračovat a snad to zvládnu, protože 

přece jen to dálkové studium je trošku volnější             

a záleží spíš na mně, jak si to všechno rozložím.“

Dnes hostíte Slavii, ze které jsi odešel do Anglie, 
bude to tedy pro tebe v něčem jiný zápas?
„Ve Slavii jsem prožil tři roky, už tam moc lidí 

neznám, v kádru áčka je teď jen Tomáš Vlček, se 

kterým jsem hrával. Jinak se snažím nebrat to vůbec 

nijak víc prestižně a půjdu do toho zápasu jako do 

každého jiného s tím, že chci vyhrát. Slavia minule 

jen remizovala v Teplicích, takže bude asi zdravě 

naštvaná, ale to my jsme po Karviné ještě víc. Moc 

chceme doma tu minulou porážku napravit a Slavii 

zaskočit. Samozřejmě nás čeká velice silný tým,         

a proto musíme podat stoprocentní výkon. Všichni se 

těšíme na kulisu U Nisy, doufáme, že to bude dobrý 

zápas a se šťastným koncem pro Slovan!“

Střední záložník Jan Žambůrek (22 let) přišel do 
Slovanu na začátku září na hostování do konce 
sezony z prvoligového dánského Viborgu. Rodák 
z Prahy začal s fotbalem v Bohemians 1905,      
ve starších žácích se přesunul do Slavie, kde 
pak získal dorostenecký double. V létě 2018 
zamířil do druholigového anglického Brentfordu, 
v sezoně 2019/20 zažil s týmem finále play off 
EFL Championship, které však postupem do 
Premier League neskončilo. Následně byl na 
hostování v třetiligovém Shrewsbury a v lednu 
2022 odešel do dánské první ligy. Byl členem 
české „21“ na letošním Euru a celkově odehrál    
v mládežnických reprezentacích od U15 rovných 
60 zápasů. Po svém příchodu pod Ještěd 
nastoupil za Liberec v první lize do všech čtyř 
utkání v základní sestavě.

oblíbení fotbalisté: Andrés Iniesta, Luka Modrič
oblíbený klub: FC Barcelona
oblíbený doplňkový sport: golf
oblíbená jídla: těstoviny, italská kuchyně
oblíbené pití: pomerančový džus
oblíbený filmový žánr: komedie
oblíbený relax: čas strávený s rodinou, s kamarády
                                   a při golfu 
oblíbená písnička: KANYE WEST - TOUCH THE SKY

179 cm 74 kg 13. 2. 2001

levák   |   střední záložník



NOVÉ DOMÁCÍ
DRESY

DOSPĚLÉ I DĚTSKÉ VELIKOSTI 
CENA OD 690 / 890 Kč

Najdete ve fanshopu a také online

CHCI DRES

https://fanshop.fcslovanliberec.cz/#content




FC SLOVAN 
LIBEREC

V I Z I T K A  F C S L

Založení: 12. 7. 1958 (sloučením Jiskry se Slavojem)

Klubové barvy: modrá a bílá

Kapacita stadionu: 9 900

Ligová bilance: 31. sezóna, 931-396-256-279,

skóre 1244:1025, 1433 bodů, 

Historická tabulka: 3. místo 

Nejvíce bodů: 66 (11/12)

Nejhorší umístění: 12. místo (14/15)

Největší výhra
venku: 5:0 v Benešově (94/95),

doma: 6:0 s Ostravou (14/15)

Největší prohra
venku: 1:7 se Spartou Praha (94/95), 

0:6 s Viktorií Plzeň (13/14)

doma: 0:5 se Spartou (21/22)

Nejdelší období bez porážky
celkem: 18 zápasů (01/02),

doma: 25 zápasů (00/01, 01/02, 02/03)

Nejdelší období bez vítězství
celkem: 12 zápasů (20/21 až 7. 21/22)

venku: 14 zápasů (95/96)

Největší počet ligových startů
ČR: Tomáš Janů 311; bez přerušení: Maier 104

Nejvíce gólů v jedné sezóně
mužstvo: 68 (11/12)

jednotlivec: Štajner 15 (01/02), Kerić 15 (08/09)

Nejlepší střelec v historii: Jan Nezmar 62 gólů

Nejčastější král klubových střelců: Štajner 4x

Nejdelší období bez inkasovaného gólu: 
Marek Čech 722 minut (06/07),

bez vstřeleného gólu: 407 minut (93/94)

Nejvíce gólů v jednom zápase: 4 Obajdin (94/95)

Titul krále ligových střelců: 
Štajner (01/02), Kerić (08/09)

Titul Fotbalista roku: žádný

Titul trenér roku: Vlastimil Petržela 1994, Ladislav 

Škorpil 2002, Vítězslav Lavička 2006

Předseda představenstva

Ředitel klubu

Sportovní ředitel

Asistentka ředitele

Ředitel komunikace

Hlavní ekonom

Ředitel akademie

Ing. Zbyněk Štiller 
Pavel Marek

Zdeněk Koukal
Mirka Košátková 

Tomáš Čarnogurský 
Michal Matouš

Milan Šimoníček

Mistr Gambrinus ligy (2002, 2006, 2012)

Vítěz Poháru ČMFS (2000, 2015)

čtvrtfinalista Poháru UEFA (2002)

finalista Intertoto Cup (2004)

VEDENÍ KLUBU

Trenér

Asistent trenéra

Asistent trenéra

Trenér brankářů

Kondiční trenér

Sportovní manažer

Vedoucí týmu

Kustod

Doktoři

Maséři

Fyzioterapeuti

Videotechnik 

Luboš Kozel
Josef Petřík

Jakub Harant
Marek Čech

Pavel Čvančara
Theodor Gebre Selassie

Jiří Neuman
Petr Ulihrach

MUDr. Ladislav Dzan
MUDr. Pavel Buchvald 

Václav Brendl
Andrej Dejneka

Ondřej  Čech
Jan Čížek

Jaroslav Holec

REALIZAČNÍ TÝM

Přišli: Lukáš Hasalík (návrat z hostování), Filip 

Horský (hostování - SK Slavia Praha), Matěj Chaluš 

(hostování - Malmö FF), Nicolas Penner (SK Dynamo 

Č. Budějovice), Milan Govaers, Jakub Hudák (oba 

dříve B-tým), Luka Kulenović (FK Sloga Meridian), 

Dominik Plechatý (hostování - AC Sparta Praha), 

Jan Žambůrek (hostování - Viborg FF), Chidera Okoh 

(hostování s opcí - Mosta FC)

Odešli: Theodor Gebre Selassie (konec kariéry), 

Matyáš Kozák, Gigli Ndefe, Matěj Valenta (všichni 

konec hostování), Imad Rondić, Karol Mészáros (oba 

konec smlouvy), Lukáš Pešl, Kristian Michal, Dominik 

Gembický (všichni hostování - FK Varnsdorf), Victor 

Olatunji (přestup - AC Sparta Praha)

ZMĚNY V KÁDRU (LÉTO 2023)



sk slavia
praha

V I Z I T K A  S O U P E Ř E

Rok založení: 1892

Klubové barvy: červená a bílá

Aktuální bilance v 1. české lize (1993 až 2023/24): 
934 zápasů - 510 výher - 239 remíz - 185 porážek

Bodů: 1753, skóre: 1622:840, 2. místo v historické 

tabulce

Mistr 1. ligy: 21x (1913, 1925, 1929, 1930, 1931, 

1933, 1934, 1935, 1937, 1940, 1941, 1942, 1943, 

1947, 1996, 2008, 2009, 2017, 2019, 2020, 2021)

Vítěz domácího poháru: 11x (1941, 1942, 1945, 

1974, 1997, 1999, 2002, 2018, 2019, 2021, 2023)

Nejlepší střelec klubu v historii 1. české ligy 
(1993 až 2023/24): Milan Škoda - 77 gólů

Aktuálně nejlepší střelci klubu v této sezoně: 
Mojmír Chytil, Václav Jurečka - 3 góly

Předseda představenstva:

1. místopředseda představenstva 

a generální ředitel: 

Sportovní ředitel:

Finanční ředitel:

Komerční ředitelka: 

Ředitel marketingu 

a PR, tiskový mluvčí:

Bezpečnostní ředitel:

Ředitel strategických 

vnějších vztahů:

Provozní ředitel: 

Ředitel právního úseku: 

Ředitel strategické komunikace: 

Business development 

manažer:

CSR manažerka: 

VEDENÍ KLUBU

Hlavní trenér: 

Asistenti trenéra: 

Trenéři brankářů:

Kondiční trenéři: 

Vedoucí mužstva: 

Fyzioterapeuti: 

Maséři: 

Kustodi:

Lékaři: 

Akupunkturista: 

Videoanalytik: 

Analytik:

REALIZAČNÍ TÝM

Ondřej Kolář
Aleš Mandous
Jan Sirotník

17. 10. 1994
21. 4. 1992

16. 4. 2002

1
28
31

SOUPISKA

BRANKÁŘI

Sheriff Sinyan
Igoh Ogbu
Jan Bořil
Andres Dumitrescu
Tomáš Vlček
Michal Tomič
Taras Kačaraba

19. 7. 1996
8. 2. 2000

11. 1. 1991
11. 3. 2001

28. 2. 2001
30. 3. 1999

7. 1. 1995

2
5
18
22
27
29
30

OBRÁNCI

Tomáš Holeš
Conrad Wallem
Lukáš Masopust
Christos Zafeiris
Lukáš Provod
Oscar Dorley
David Pech
David Douděra
Petr Ševčík
Jakub Hromada
Matěj Jurásek

31. 3. 1993
9. 6. 2000
12. 2. 1993

23. 2. 2003
23. 10. 1996

19. 7. 1998
22. 2. 2002

31. 5. 1998
4. 5. 1994

25. 5. 1996
30. 8. 2003

3
6
8
10
17
19
20
21
23
25
35

ZÁLOŽNÍCI

Muhamed Tijani
Stanislav Tecl
Mojmír Chytil
Mick van Buren
Václav Jurečka
Ivan Schranz

26. 7. 2000
1. 9. 1990

29. 4. 1999
24. 8. 1992
26. 6. 1994
13. 9. 1993

9
11
13
14
15
26

ÚTOČNÍCI

Přišli: M. Tijani, M. Chytil, M. Tomič, C. Wallem, 

A. Dumitrescu, S. Sinyan, J. Sirotník

Odešli: P. Olayinka, D. Jurásek, P. Hronek, O. Lingr, 

A. Ousou, J. Stejskal

ZMĚNY V KÁDRU (LÉTO 2023)

Jindřich Trpišovský
Jaroslav Köstl, 

Zdeněk Houštecký, Pavel Řehák
Štěpán Kolář, Radek Černý

Martin Třasák, Aleš Píta
Stanislav Vlček

Ludvík Maier, Daniel Berger
Jan Černý, Jakub Černý
Jiří Šveněk, Milan Český

Petr Krejčí ml., Michal Říha, 
Martin Dvořák, Jan Alt

Michal Kuneš
Lukáš Váňa
Jakub Káš

Ing. Jaroslav Tvrdík

Mgr. Martin Říha
Jiří Bílek

Ing. Daniel Konrád
Ing. Kateřina Vavrlová Ph.D.

Michal Býček
PhDr. Miloslav Kolín

MgA. Jiří Vrba
David Šrámek

Mgr. Vojtěch Černý
Jakub Splavec

Mgr. Václav Kudrna, MPA
Mgr. Michaela Schejbalová





S T A T I S T I K Y

VZÁJEMNÁ
BILANCE

Většina z vás si určitě ještě pamatuje minulý 
domácí zápas proti pražské Slavii z března 
tohoto roku, v němž jsme vyrovnávali na 2:2 až v 
n a s t a v e n é m ča s e . R o k p ře d t í m j s m e 
Trpišovského tým U Nisy dokonce dokázali 
porazit. Byla to však teprve sedmá výhra proti 
seš ívaným v domácím prostředí . Prot i 
červenobílým máme vůbec nejhorší domácí 
bilanci a více se nám proti tomuto soupeři dařilo 
dokonce na jeho půdě, kde jsme vyhráli už 
desetkrát. Jak to dopadne tentokrát?

Vliegen – Ndefe, Plechatý, Pourzitidis – Mészáros 

(78. Rabušic), Červ (80. Varfolomejev), Doumbia, Preisler 

(70. Ghali) – Tupta – Rondič (78. Kozák), Olatunji

Rozhodčí | Zelinka – Paták, Antoníček – Petřík (video)

ŽK | Doumbia, Preisler, Ndefe – Ogbu, Oscar, Zafeiris, 

Vlček (vedoucí mužstva)

FC Slovan Liberec
SK Slavia Praha

2:2
(1:1)

24. kolo, Základní část | sobota 18/03/2023, 18:00

FC Slovan Liberec

SK Slavia Praha

Kolář – Masopust (56. Zafeiris), Ogbu, Holeš, D. Jurásek 

– Ševčík, Oscar – Douděra, Lingr (76. M. Jurásek), Olayinka 

– Tecl (56. Van Buren, 90. Hromada)

POSLEDNÍ VZÁJEMNÝ DUEL

Grigar – Mareček, Chaloupek, Mičevič (59. Trubač) 

– Radosta, Knapík, Jukl, Havelka, Beránek – Jásir 

(90.+2 Dramé), Vachoušek (85. Hora)

Rozhodčí | Černý – Nádvorník, Caletka – Adámková (vid.)

ŽK | Beránek, Hora, Dramé – Holeš, Oscar, Mandous, 

Köstl (asistent trenéra)  ČK | Dramé (Teplice, po utkání).

FK Teplice
SK Slavia Praha

0:0
(0:0)

10. kolo, Základní část | neděle 01/10/2023, 15:00

FK Teplice

Mandous – Masopust, Ogbu, Holeš – Douděra (46. Schranz), 

Zafeiris, Oscar, Provod (85. Van Buren) – Jurečka 

(90.+3 Tomič), Wallem (58. Jurásek) – Tijani (58. Chytil)

SK Slavia Praha

POSLEDNÍ DUEL SOUPEŘE

DOMÁCÍ

VENKOVNÍ

CELKEM

32

30

62

7

10

17

14

4

18

11

16

27

30:38

34:45

65:83

UTKÁNÍ ZÁPASY VÝHRY REMíZY PORÁŽKY SKÓRE

Nejvyšší vítězství 3:1 (D)

Nejvyšší porážka 5:0 (V)

Nejčastější výsledek 1:0 (15x)

Branky | 26. Červ, 90.+5 Olatunji – 30. Olayinka, 65. Van 

Buren (pen.)



Slavia v této sezóně prohrála pouze jedno utkání,     

v lize je dokonce bez porážky a na čele se pere se 

Spartou o první místo. Je tedy jasné, že nás čeká 

velice silný soupeř. Aktuálně má Slavia za sebou 

povedený zápas Evropské ligy proti Sheriffu 

Tiraspol. Varováním je pro nás zejména výborný 

vstup sešívaných do utkání. Naopak Teplicím           

a Jablonci se v domácím prostředí na dnešního 

soupeře výsledkově dařilo, což pro nás může být 

motivací. Na začátku týdne jsme si důkladně 

rozebrali nepovedené utkání v Karviné a pak se už 

plně soustředili na nedělní zápas. Nálada v kabině je 

bojovná, kluci jsou připraveni nechat na hřišti 

maximum a urvat povedený výsledek. Bylo by 

skvělé výsledkově navázat na domácí zápasy proti 

Slavii z posledních dvou sezón. Věříme v bouřlivé 

domácí prostředí, budeme rádi za každého fanouška 

Slovanu na stadionu. Všichni společně nás snad 

poženou k výbornému výkonu a bodovému zisku.

Jakub 
Harant

P R E V I E W

ASISTENT TRENÉRA

„Zápasy v Liberci jsou vždycky zajímavé, před 

skvělou kulisou, bývají takové bojovnější, my se 

proto budeme snažit pomoct si fotbalovostí a věřím, 

že zápas zvládneme. Potřebujeme se v lize vrátit na 

vítěznou vlnu, ale ani domácí teď nejsou v úplně 

dobrém rozpoložení, určitě nejsou spokojení se 

svými výsledky ani výkonností a asi nečekali takový 

propad tabulkou. Nicméně vždycky v nějaký ten 

pravý moment dokážou zabrat. Bylo to tak i vloni, 

kdy se nám to U Nisy nepovedlo dohrát do vítězství. 

Doufám ale, že letos to bude jiné a v Liberci 

vyhrajeme. Pokud jde o domácí, tak do ofenzivy 

mají výborné nadstandardní hráče Tuptu, 

Kulenoviče a v posledních zápasech se mi líbil 

Ghali, střed hřiště drží Doumbia s Červem, což jsou 

pro soupeře nepříjemní hráči. Já ale věřím, že my 

máme větší kvalitu a že se to na hřišti projeví. 

Zápasy v Liberci jsou pro nás z realizačního týmu 

vždycky speciální, protože jsme tam zažili nádherné 

chvíle. Dodneška tam mám spoustu kamarádů, za 

kterými jezdím, teď už i se synem, objevujeme krásy 

Liberce a vzpomínáme, jak jsme valili v Evropě             

i v lize. Také se těším na kluky jako jsou Rambo 

nebo Miky, kteří ve Slovanu působili ještě za nás       

a dá se říct, že už patří k novodobým legendám 

klubu, ale pořád i k oporám. Velmi příjemná jsou       

i setkání s kluky z realizáku, hlavně s kustodem 

Petrem Ulihrachem, který je takovým srdcem 

libereckého fotbalu.“

JAROSLAV 
KÖSTL

ASISTENT TRENÉRA

DNEŠNÍ UTKÁNÍ 
OČIMA TRENÉRŮ



b - t ý m

ROZPIS ZÁPASŮ 
B-TÝMU V ČFL

FC SLOVAN LIBEREC B
SK SPARTA KOLÍN
Neděle 15/10 - 10:15, Městský stadion

FC SLOVAN LIBEREC B
FK CHLUMEC NAD CIDLINOU
Neděle 22/10 - 10:15, Městský stadion

SK SOKOL BROZANY
FC SLOVAN LIBEREC B

FC SLOVAN LIBEREC B
FK ARSENAL ČESKÁ LÍPA
Neděle 5/11 - 10:15, Městský stadion

Neděle 29/10 - 14:30

ZAOSTŘENO 
NA B-TÝM

Musil - Kočka (75. Meskhi), Lehoczki, Horňáček - Winkler, 

Lexa, Kop (82. Šolc), Penner (46. Juzvak) - Hadaščok 

(82. Lupoměský), Kok, Horský (46. Málek)

FK JABLONEC B
FC SLOVAN LIBEREC B

2:2
(1:1)

8.KOLO / SOBOTA 23/9 - 10:15, AREÁL BŘÍZKY

Sestava FC Slovan Liberec

TRENÉR JAKUB HARANT

Branky | 27. Slávik, 49. Ritter - 45. Horský, 85. Lehoczki

Minulé dva due ly, k te ré by ly zároveň 
„malými“ derby s rivaly z blízkých měst,            
se fotbalistům B-týmu Slovanu bodově vydařily. 
Po remízovém utkání na hřišti jabloneckého 
béčka porazili svěřenci trenéra Haranta doma 
Mladou Boleslav B, konečně tak v této 
nováčkovské sezoně v ČFL dokázali vyhrát na 
svém Městském stadionu a po devíti kolech měli 
na kontě devět bodů. Do třetího zápasu s dalším 
béčkem v řadě, tentokrát v Hradci Králové, 
nastoupili Liberečtí dnes dopoledne v 10:15.

„Bod z utkání bereme, i když si myslím, že první 
půle skončila na šance tak 5:2 pro nás a druhý 
po ločas j sme o tev ře l i neproměněným 
samostatným nájezdem. Místo vedení jsme ale 
zanedlouho inkasovali branku na 1:2. Na druhou 
stranu Jablonec mohl v závěru odskočit do 
vedení o dvě branky a bylo by po zápase. Jsem 
spokojený s tím, jak jsme se v utkání 
prezentovali. Škoda jen, že dobrý výkon 
neumíme zhodnotit třemi body.“

Bačkovský - Kočka, Lehoczki, Govaers - Winkler, Polyák 

(90.+1 Lupoměský), Varfolomejev (87. Horňáček), Juzvak 

- Lexa (67. Hadaščok), Okoh (67. Kok), Hudák (67. Málek)

FC SLOVAN LIBEREC B
FK MLADÁ BOLESLAV B

2:0
(1:0)

9.KOLO / NEDĚLE 1/10 - 10:15, MĚSTSKÝ STADION

Sestava FC Slovan Liberec

TRENÉR JAKUB HARANT

Branky | 6. Okoh, 80. Kok

„Jsem rád, že jsme utkání zvládli a bereme tři 
body. Byli jsme tentokrát posíleni o několik 
hráčů A-týmu a kluci k utkání přistoupili správně. 
Zápas jsme mohli rozhodnout už v prvním 
poločase, kdy volalo po gólu hned několik akcí.“

DO
MÁ

CÍ
DO

MÁ
CÍ

DO
MÁ

CÍ

ZE SOUBOJŮ S DALŠÍMI 
LIGOVÝMI REZERVAMI VYTĚŽILO 
BÉČKO SLOVANU ČTYŘI BODY



Liberecké ženy se po pěti kolech základní části 
osmičlenné první ligy drží dál na 4. příčce.           
V důležitém domácím duelu porazily v přímém 
souboji o účast v elitní horní polovině tabulky 
doma U Nisy plzeňskou Viktorii. Dnes od 14 
hodin nastoupily fotbalistky Slovanu na stadionu 
třetího Slovácka, na které ztrácely v tabulce jen 
bod.

Ž E N Y

ZAOSTŘENO 
NA ženy
FOTBALISTKY SLOVANU BOJ 
O PRVNÍ ČTYŘKU ZVLÁDLY

ROZPIS ZÁPASŮ 
ŽEN V 1. LIZE

1.FC SLOVÁCKO
FC SLOVAN LIBEREC
Neděle 8/10 - 14:00

FC SLOVAN LIBEREC
FC BANÍK OSTRAVA
Sobota 14/10 - 14:00, U Nisy

AC SPARTA PRAHA
FC SLOVAN LIBEREC
Sobota 21/10 - 14:00

DO
MÁ

CÍ

FC SLOVAN LIBEREC
LOKOMOTIVA BRNO H.H.
Neděle 5/11 - 14:00, U NisyDO

MÁ
CÍ

Pižlová - Ducháčková (68. Brázdová), Šušolová, Sováková, 

Huvarová - Hlouchová (84. Jakimičová), V. Černá, 

Tenkrátová, Švíbková (68. Harvilová) - T. Černá, 

Dinh Thanhová (46. Buryánová)

FC SLOVAN LIBEREC
FC VIKTORIA PLZEŇ

1:0
(0:0)

5. KOLO / 30/9 - 14:30, U NISY

Sestava FC Slovan Liberec

ASISTENT TRENÉRA JAROSLAV DITTRICH

Branka | 80. Brázdová

„Do zápasu s Plzní jsme šli s tím, že jsme si 
chtě l i napravi t reputaci po posledním 
nevydařeném utkání na Slavii. Celý týden jsme 
se poctivě připravovali, měli jsme jednoznačný 
cíl zvítězit a připsat si tři body. Vyhrát se nám 
sice povedlo, ale za jakou cenu... Utkání se 
nehodnotí lehce, tři body máme, ale fotbalové 
krásy jsme divákům moc neukázali. Zápas byl 
plný nepřesností s minimem šancí a vůbec 
postrádal všechno, co fotbal dělá fotbalem. 
Nicméně trpělivým přístupem jsme se dočkali 
jediného gólu, který utkání rozhodl. Dá se říct, že 
jsme vydřeli vítězství...“



Dorostenky Slovanu Liberec letos, stejně jako 
nejstarší dorostenci, postoupily do nejvyšší 
celostátní ligy. O tom, jak si dorostenky po 
postupu zatím vedou, naše čtenáře informuje 
šéftrenér Dívčí akademie FC Slovan Liberec Petr 
Šafář.

V dosavadním průběhu prvol igové sezóny                    

v celostátní lize dorostenek se nám výsledkově           

i herně daří. Jako nováček jsme měli a máme velký 

respekt z ligy a soupeřů. Jsme rádi, že jsme                

v pozitivním světle vnímáni širokou fotbalovou 

veřejností, to nám dodává energii a sílu do další 

práce.

Naše holky jsou po šesti kolech na čtvrtém místě      

a na svém kontě mají 12 bodů za čtyři výhry a dvě 

prohry. Náš hlavní cíl pro tuto sezónu je každopádně 

záchrana v soutěži a herní adaptace hráček, které 

zjišťují náročnost prvoligových zápasů. Rozdíl oproti 

druhé lize je markantní, to klade nároky na jejich 

tréninkovou přípravu, ať už na hřišti nebo mimo 

hřiště. K tomu všemu ještě plnění školních povinností 

- je to mnohdy náročné, ale holky se s tím statečně 

perou.

Náš tým je velmi mladý, převážnou část tvoří hráčky, 

které ještě minulý rok hrály žákovskou ligu. Navíc 

máme pět hráček ročníku 2009 tréninkově                     

i zápasově posunutých ze starších žákyň, kde 

uvolnily místo dalším hráčkám. 

První kolo poháru dorostenek jsme také zvládli           

a postoupili do čtvrtfinále této soutěže. Soupeře nám 

nalosuje STK FAČR ženy a zápas se bude hrát 

někdy v průběhu února.

Celkově se snažíme o týmový a individuální rozvoj 

hráček a neustále pracujeme na zlepšení. Jsme rádi, 

že o naše hráčky je zájem i v reprezentaci. Na 

posledním srazu reprezentace WU15 se nám 

protočily čtyři hráčky a přejeme si, aby se nám 

vyprofilovaly hráčky i do reprezentace WU17.

Na závěr přeji holkám, ať jsou zdravé a vyhýbají se 

jim zranění - a hráčkám, které jsou momentálně na 

marodce, brzký návrat na trávník.

ZAOSTŘENO NA 
DOROSTENKY

Ž E N Y

Petr Šafář
šéftrenér Dívčí akademie 

FC Slovan Liberec







A K A D E M I E

Trenér libereckých hráčů do 19 let Pavel Čapek 
nám poskytl rozsáhlý rozhovor, kde shrnul 
d o s a v a d n í v ý k o n y v č e s k é n e j v y š š í 
dorostenecké lize, probral daleké cesty na 
M o r a v u a n e o p o m ně l z m í n i t k l u b o v é 
odchovance, již se začínají prosazovat v A týmu. 
“Jsme tradiční prvoligový tým, takže bychom 
takovou soutěž měli hrát,” uvědomuje si 
zkušený stratég.

Máte za sebou obnovenou premiéru v nejvyšší 
soutěži dorostenců. Jaký je návrat po tolika 
letech?
Jsem strašně rád, že se to sem vrátilo, protože to 

jsou dobré a náročné zápasy pro naše hráče. Myslím 

si, že to je i dobrá příprava na vyšší soutěž                  

a zároveň i velká prestiž pro náš klub, který si to 

myslím zaslouží. Jsme tradiční prvoligový tým, takže 

bychom takovou ligu měli hrát.

Jak hodnotíš váš vstup do soutěže, jaké byly cíle 
a jak se vám je daří plnit?
Jsme nováček soutěže, takže prvním cílem                   

je zachránit se v soutěži. Vstup do ligy nebyl úplně 

špatný. Venkovní zápasy jsou pro nás těžké, soupeři 

jsou opravdu dobří, ale v těch domácích zápasech 

jsme schopní udělat nějaké body. Podařilo se nám 

vyhrát se Slováckem, poté jsme udělali doma bod       

s Pardubicemi. Teď jsme sice dvakrát prohráli, ale 

věřím, že ty zápasy v domácích podmínkách jsme 

schopní zvládat. Venku už to je samozřejmě trochu 

těžší, ale vlastně se nám podařilo přivést tři body ze 

Zlína, který je na tom výkonnostně podobně jako my. 

Je pravda, že jsme pro to udělali úplně všechno. Jeli 

jsme tam na dva dny, takže se to tam povedlo. Teď je 

osmé kolo, polovina z podzimní soutěže, ve které 

zrovna máme sérii tří porážek. Doufám, že to zase 

nastartujeme a získáme nějaké body.

Jak vypadá srovnání mezi druhou a první 
nejvyšší dorosteneckou ligou?
Jednoznačně je to znát. Teď nastupujeme zápas,       

co zápas proti kvalitním týmům. Zápasy se hrají             

v uvozovkách na krev a intenzita je daleko vyšší. 

Také je vidět, že ti soupeři tu soutěž hrají 

dlouhodobě, kdy hlavně v těch jejich domácích 

podmínkách jsou ty zápasy strašně těžké. Určitě je 

znát intenzita, kvalita, ale řekl bych i prostředí, že je 

malinko jiné. Má to už nějakou úroveň. Hřiště jsou 

velice dobře připravené, včetně zázemí. Myslím si, 

že to je už na úrovni té nejvyšší soutěže, za což jsem 

rád. Stávalo se nám, že v té druhé soutěži jsme 

někam přijeli a hráli jsme na malé umělé trávě nebo 

se svlékali v hrozných šatnách. Prostě to má větší 

úroveň a prestiž.

Jak si s novou soutěží zatím poradili hráči?
Myslím si, že na to pořád ještě najíždíme. Chvilku to 

trvá, než si ten tým na to zvykne. Navíc se ty týmy 

mění. Někteří hráči zůstávají, jiní přicházejí. Ono si 

to všechno teprve sedá, ale myslím si, že po té 

polovině zápasů kluci už to tempo začali vnímat. 

Uvidíme, jestli to bude stačit na udržení.

Musel se, vzhledem k náročnosti, změnit                   
i tréninkový proces?
Ani bych neřekl. Myslím, že to zůstalo hodně 

podobné. Jen jsme tam přidali jeden silový trénink 

navíc, protože v této soutěži, kromě intenzity, 

rozhodují i souboje a síla. Jinak je ta skladba 

podobná.

Zmínil jsi už dvoudenní cestu do Zlína. Těch 
delších cestování je víc. Jak vnímáš s hráči tuhle 
okolnost?
Řekl bych, že to je mínus této soutěže. Myslím, že to 

trochu devalvuje ty zápasy, protože když někdo 

cestuje 4 až 5 hodin před zápasem, tak si myslím, že 

ten soupeř má výhodu. Jsem moc rád, že se nám 

podařilo do Zlína sehnat na ten trip peníze, protože       

s námi jezdí ještě U17. Myslím, že se to vyplatilo, 

protože Zlín je zatím pod námi a věřím, že pod námi 

nadále zůstane. Bylo to za mě hodně důležité. 

Myslím, že to je velký rozdíl, když někdo někde spí 

nebo když jede rovnou.

Máte srovnání s ostatními kluby?
Ano, ptali jsme se. Samozřejmě je to otázka peněz, 

protože ne všechny kluby mohou jet na dva dny             

v tom počtu lidí ve dvou mančaftech. Zatím se mi ale 

stalo jen u jednoho týmu, který na to peníze prostě 

nemá, a tak nejezdí. 

Už jsi zmínil, že se vám daří více na domácím 
hřišti. Budou ty zápasy doma klíčové pro úspěch 
a záchranu?
Já si myslím, že ano. Je to určitě ve většině soutěží, 

že doma by se mělo plně bodovat a ze zápasů 

venku občas něco přivézt. Za mě je to důležité.            

a  myslím, že to bude i rozhodující jak teď ještě na 

podzim, tak na jaře.

Několik tvých bývalých svěřenců se začalo 
prosazovat v B týmu, někteří i v A týmu. Jak tohle 
zpětně hodnotíš?
Sleduji je zpovzdálí. Samozřejmě to klukům moc 

přeji. V áčku mám radost za Hudáka s Lexou. Jsem 

ale i rád za svěřence, které zrovna teď mám, protože 

ukazují, že ta cesta není pro ně zavřená. Jenom více 

těchto hráčů.

Jsou v současném kádru někteří hráči, kteří by 
se mohli dostat takhle vysoko, když budou 
pracovat?
Myslím si, že jsou. Řekl bych, že i ta soutěž je pro 

tohle skvělý nástroj do začátku. Budou ještě více 

připravenější, než kdyby hráli tu nižší soutěž. Bude 

důležité projít tou extraligou.

Jak jsi spokojený se svým realizačním týmem? 
Byly tam nějaké změny?
Menší změny tam jsou. Minulou sezonu jsme tam 

byli s asistentem Pavlem Volšíkem, trenérem 

brankářů Lumírem Kübelem, který se střídal s Mírou 

Samoelem. Samozřejmě nám pomáhal Honza 

Kubista jako kondiční trenér. Teď k tomu ještě přibyl 

Tomáš Janů, takže mám dva asistenty. Za to jsem 

rád, protože přeci jenom hrajeme náročnější zápasy 

a jezdíme větší dálky. Jsou to kluci, kteří při tom 

dělají ještě práci, takže se mi občas stane, že se 

občas i prostřídají. Jsem rád, že ten realizační tým je 

o trochu větší.

„Je to pro náš klub 
velká prestiž,“

říká trenér U19 Pavel Čapek o návratu 
do extraligy dorostu.

ROZHOVOR 
S trenérem
U19 čapkem
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